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Spoštovane bralke in bralci Novic občine Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah! 

Poletje je najtoplejši čas v letu. Je čas veliko prazno-
vanj, piknikov in javnih druženj. Poletje je torej čas 
za zabavo, različna razvajanja, umiritev in sprostitev. 
Čakajo nas namreč težko pričakovane počitnice in 
dopusti doma ali na obalah morja in drugod.

V tej številki Novic preberite kaj vse se je dogajalo v 
prejšnjih mesecih v naši občini in kaj nas čaka tekom 
poletja. V vleki vrvi smo spet potegnili Prekmence in 
trajno osvojili pokala. Zanimivo je bilo tudi na kuhi 
piščančje obare in proslavi ob državnem prazniku 
25. junija. Aktivni so bili tudi vaški odbori. 

Osrednji dogodek pa bo prav gotovo prevzem no-
vega gasilskega vozila, ki bo konec meseca avgus-
ta. Gasilci so pripravili tudi pravo gasilsko veselico, 
kot je pri nas ni bilo že precej let. Imate še dober 
mesec, da jim nakažete tudi kakšen prispevek, saj 

bodo z novim vozilom lažje skrbeli za našo varnost 
in reševali zahtevne situacije. Ne pozabite, da tudi 
gasilci tvegajo svoja življenja na intervencijah in da 
bi se brez njihove prisotnosti kakšna situacija zakl-
jučila slabše.

Obiščite tudi druge dogodke pri nas in uživajte z 
nami ter hkrati podprite društva in posameznike, 
ki se trudijo pri organizaciji. Tudi sami bodite del 
družabnega življenja, saj to zagotovo krepi človeka.

Naj bodo letošnje počitnice in dopusti brezskrbni, 
navihani, osvežujoči, sončni in ne preveč vroči in naj 
sije sonce tudi v vaših očeh.

Prijetno branje.

Kristijan Majer, 
odgovorni urednik

Kolofon
Uredništvo si pridržuje pravico do spremembe naslovov in krajšanja člankov. Za morebitne napake se opravičujemo.
Izdajatelj: Občina Sveti Andraž v Slovenskih goricah; Članke pregledala: Mateja Predikaka Toš; Za izdajo odgovorna; Darja Vudler; Odgovorni 
urednik: Kristijan Majer; Uredniški odbor: Mateja Predikaka Toš, Nina Druzovič, Nina Žvarc in Špela Pučko; Računalniška obdelava: Kristijan 
Majer - Turistično društvo Vitomarci; Naklada: 400 izvodov; Tisk: Grafična forma Hutter.
Glasilo Novice občine Sv. Andraž v Slov. goricah je vpisano v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 376.

2          Novice občine Sv. Andraž

Novice  št. 69 bodo praviloma izšle 8. oktobra 2019. Rok za oddajo prispevkov (člankov, fotografij...) 
je najkasneje do vključno 28. septembra 2019. Prispevke posredujte na elektronski naslov: 
novice@sv-andraz.si  ali na prenosljivem mediju občinski upravi.   Uredniški odbor

uredništvo

Spoštovani!

Vljudno Vas vabimo na slovesnost ob
PREVZEMU AVTOCISTERNE AC 24/60,
ki bo v soboto, 24. 8. 2019 ob 17. uri

v prireditvenem šotoru na igrišču ob Podružnični osnovni šoli Vitomarci.

Po prireditvi Vas vabimo, 
da se nam pridružite na družabnem srečanju, 

kjer nas bosta zabavala ansambla SPEV in POKLON.

Tomaž Toš, predsednik PGD Vitomarci

Darja Vudler, županja Občine Sv. Andraž v
Slov. goricah
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županja

Po dolgem času smo spet sklenili, da z gospo županjo  
opravimo intervju. Upamo, da smo zajeli čim več vsebine, 
ki si jo želite prebrati. Prijetno branje.

Smo na polovici leta, kako ste zadovoljni z izvrševan-
jem načrtov?
Projekti se v skladu s proračunom izvajajo, kot so bili 
predvideni. Glavna pomembna investicija Drbetinci je 
zaključena, nadaljujemo z ureditvijo ceste na Ostragovo 
in ureditvijo kanalizacijskega omrežja. Skupaj z vaškim 
odborom Hvaletinci smo del sredstev namenili za obno-
vo vaške kapelice v Hvaletincih.

Kako daleč je projekt izgradnje kolesarskih poti?
Za naš del trase skupaj z občino Trnovska vas in Cerkven-
jak je bil izbran izvajalec za projektiranje trase s katerim 
je že bila podpisana pogodba. V jesenskih mesecih bomo 
izbirali izvajalca in nato spomladi 2020 pričeli z izvajan-
jem. Kolesarske poti bomo gradili po celotni trasi Drbet-
incev, kjer smo pred kratkim zaključili ureditev infras-
trukture, nato se kolesarske poti nadaljujejo z ureditvijo 
križišča, nato v dolino v Sp. Drbetince z ureditvijo krožišča 
proti Trnovski vasi in na drugi strani proti regionalni cesti 
proti Cerkvenjaku.

V proračunu za leto 2020 imate v načrtih ureditev in-
frastrukture na območju regionalne ceste. Kako daleč 
je zadeva? 
Na direkciji za ceste pripravljajo sofinancerski sporazum, 
ki ga bomo podpisali v teh dneh. Nato se bodo pričeli 
postopki za izbiro izvajalca in projekt se bi po vseh pred-
videvanjih lahko začel izvajati v letu 2020. Gre za projekt 
vreden okrog 3 milijone evrov, večji del odpade na drža-
vo, del kjer bomo gradili pločnike in javno razsvetljavo pa 
na občino. Gre za velik finančni zalogaj.

In spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega 
načrta, kdaj boste sprejeli odlok?
Usklajujemo se le še z Ministrstvom za okolje in prostor, 
od katerega smo že dvakrat dobili zavrnitev in dopolnitev 
drugega mnenja, čeprav smo bili že v usklajevanju prvega 
mnenja na sestankih dokaj usklajeni, vsaj tako smo razu-
meli. Tako smo v juniju posredovali že tretjo dopolnitev. 
Vedno težimo k temu, da poskušamo z dopolnitvami in 
obrazložitvami ugoditi čim več za ministrstvo »spornim« 
pobudam, čeprav vsem zagotovo ne bomo mogli ugodili. 
Pravijo da gre v tretje rado, upam, da bo tokrat tako pri 
nas in da bomo lahko spremembe in dopolnitve občin-
skega prostorskega načrta sprejeli čim prej, najkasneje 
septembra. Zavedamo se, da veliko občanov z nestrpno-
stjo čaka sprejem.

Projekti Interreg so zaključeni, ali načrtujete kakšne 
nove projekte?
Projekta Interreg s Hrvaško in Madžarsko sta uradno zak-
ljučena, seveda pa vedno znova snujemo nove projek-
te. Nestrpno pričakujemo rezultate iz projekta »evropski 
spomin«, kjer smo kot vodilni partner v projekt vključeni z 
udeleženci iz  kar štirih držav, Avstrijo, Nemčijo, Madžar-
sko in Bosno in Hercegovino. V programih Interreg v tej 
finančni perspektivi več ne moremo pričakovati sredstev, 
zato s projektnim partnerstvom sestavljamo nove projek-

te za novo finančno perspektivo. Odobrena sta projekta 
v sklopu LAS-a za ureditev kleti, ki je v izvajanju in bo 
končan do meseca septembra in projekt športnega par-
ka, ki se bo izvajal spomladi 2020. Na programe LAS-a 
bomo prijavili še nove projekte, ki se bodo izvajali leta 
2021 in kasneje. V glavnem idej nikoli ne zmanjka, prej 
denarja. 

V letošnjem letu ste bili imenovani v predsedstvo Sk-
upnosti občin Slovenije, kaj to pomeni?
Slovenske občine smo združene v Skupnost občin Slo-
venije, katere članica je tudi naša občina. Najvišji organ 
Skupnosti občin Slovenije je Skupščina, ki jo sestavljajo 
predstavnice in predstavniki vseh občin članic. Skupnost 
občin Slovenije je v skladu s Statutom organizirana tri-
partitno in jo sestavljajo tri statutarno določene sekcije, 
Sekcija mestnih občin, Sekcija občin s sedežem upravnih 
enot in Sekcija ostalih občin. Vsaka sekcija izvoli pred-
sednika in 9 člansko predsedstvo. V prejšnjem manda-
tu sem bila članica Nadzornega odbora Skupnosti občin 
Slovenije, v tem mandatu pa sem bila izvoljena v pred-
sedstvo Skupnosti občin Slovenije in predstavljam sekcijo 
ostalih občin. Dobivamo se na sejah enkrat mesečno in 
se ukvarjamo s problematiko, ki se tiče občin. Predsed-
stvo kot svoja delovna telesa ustanovi tudi komisije, ki 
obravnavajo posamezna vprašanja iz področja delovanja 
skupnosti.  Komisije obravnavajo strokovna vprašanja iz 
svojih področij, pripravljajo strokovna navodila za delo 
občin članic ter pripravljajo stališča in predloge do pred-
laganih zakonskih in podzakonskih aktov. Pri posameznih 
komisijah so med članicami in člani vpisani tudi vsi drugi 
predstavniki občin, ki aktivno sodelujejo pri delu komisij. 

Za konec še kakšno sporočilo občankam in občanom?
Spet smo zakorakali v počitniški čas leta, čas, ki se ga 
večina od nas najbolj veseli, zagotovo pa najbolj otroci. 
Zdi se, kot da leta hitijo z neverjetno hitrostjo, zato je 
prav, da vsaj ta čas, ko imamo letne dopuste in ko so 
dnevi precej daljši izkoristimo za to, da nam čas teče 
malenkost počasneje in da vsak dan izkoristimo najbolje 
kar se da. Uživajte v poletju!

Hvala gospe županji za sodelovanje v intervjuju.

Kristijan Majer, 
odgovorni urednik

Županjin uvodnik

Županja Darja Vudler
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županja/občinski svet/občinska uprava

Marijana Cigala, županja Občine Dravograd je v četrtek, 
16. maja gostila 3. srečanje KLUBA ŽUPANJ. Županje so 
si ogledale lepo obnovljeno Cerkev Sv. Vida. V obnovlje-
nem dvorcu BUKOVJE, ki ga je občina uspela pridobiti s 
strani države, pa so se srečale s predsednikom Računske-
ga sodišča RS, Tomažem Veselom.

Predsednik računskega sodišča je na kratko predstavil 
delo računskega sodišča ter ključne razmisleke glede 
nekaterih, za občine in državo izjemno pomembnih tem. 
Tako je izpostavil nujnost državnega strateškega pristo-
pa k spodbujanju gospodarskega razvoja različnih delov 
Slovenije. Za ohranjanje poseljenosti so nujna delovna 
mesta, država pa mora najti model spodbujanja odpiran-
ja novih delovnih mest skozi principe davčne politike. Na 
drugi strani so naloge občin nudenje ustreznih storitev, 
za izvajanje katerih pa občine seveda morajo prejeti us-
trezna finančna sredstva. V razpravi so županje izpostavile 
vrsto problemskih zadev, glede katerih so želele preveriti 
mnenje predsednika. Oboji so ugotavljali, kako pomem-
bna so srečevanja te vrste, saj omogočajo širjenje znanj, 
informacij ter soočanje s problemi, s katerimi se srečujejo 
občine. 

Županje so se dogovorile, da bo 4. srečanje KLUBA 
ŽUPANJ v začetku septembra.

Vir: Skupnost občin Slovenije

Občinska uprava

Občinski svet, kot najvišji organ odločanja v okviru pravic 
in dolžnosti Občine, je odločal na dveh rednih sejah, in 
sicer:

23. maja 2019; 5. redna seja; prisotnih 7 članov Občins-
kega sveta.
Na seji sprejeto:
1. Sprejem  informacije o varnostnih pojavih na območju 
Občine Sveti Andraž v Slovenskih goricah v letu  2018.
2.  Sprejem zaključnega računa proračuna Občine Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah za leto 2018.
3. Sprejem Statuta Občine Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah.
4. Sprejem Poslovnika Občine Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah.
5. Sprejem DIIP Rekonstrukcija vodovoda v javni poti 
JP560-991 Ostragovo.
6. Sprejem Sklepa o spremembi sklepa o imenovanju čla-
nov vaških odborov v Občini Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah.
7. Sprejem soglasja k ceni storitve pomoč družini na 
domu.
8. Sprejem predlaganega odpisa terjatev.

26. junij 2019, 6. redna seja; prisotnih 6 članov Občins-
kega sveta.
Na seji sprejeto:
1. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine 
Sv. Andraž v Slov. goricah v letu 2018. 
2. Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznostih gospo-
darskih javnih služb varstva okolja – oskrba s pitno vodo. 
3. Povečanje normativa v Vrtcu Vitomarci v šolskem letu 
2019/2020 za 2 otroka v vseh treh oddelkih. 
4. Sistematizacija delovnih mest v Vrtcu Vitomarci za šols-
ko leto 2019/2020. 
5. Sklep o pozivu vodstvu šole, da se intenzivno zavzema 
za samostojno izvajanje pouka v Podružnični OŠ Vito-
marci. 
6. Odlok o uporabi grba in zastave ter Občinskem prazni-
ku Občine Sv. Andraž v Slov. goricah – prvo branje.

Petra Breznik

V soboto, 18. maja 2019 smo v sodelovanju s Kulturno 
umetniškim društvom Vitomarci ter Društvom upoko-
jencev Sv. Andraž izvedli predstavitve kulturne dediščine 
na območju Občine Sv. Andraž v Slov. goricah.

Tako so od 10. do 13. ure bila odprta vrata Hrgove 
domačije, kjer je sekcija Mlatci s strani članov Društva up-
okojencev Sv. Andraž predstavljala in prikazovala način 
mlatenja žita nekoč. Obiskovalci so poleg predstavitve, 
imeli še vodeni ogled Hrgove domačijo ter degustirali 
med izpod vrlih rok naših čebelarjev, Čebelarskega društ-
va Vitomarci.občanov ter, da uspešnost žensk v politiki 
dolgoročno pozitivno vpliva tudi na pripravljenost žensk 
za vstopanje v lokalno politiko. 

Srečanje s predsednikom Računskega sodišča

Županje tokrat v Dravogradu

Slovenske županje obiskale Dravograd

Seji občinskega sveta

Mednarodni dan muzejev
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V muzejsko interaktivni učilnici, ki se nahaja v prostorih 
Podružnične osnovne šole Vitomarci, so se vedoželjni 
udeležili pouka na stari način. Spoznali so zgodovino šol-
stva pri Sv. Andraž in  se preizkusili pri uri računstva, ki se 
je prepletal z uro discipline.

Gordana Šori

V Občini Sveti Andraž v Slovenskih goricah sprejeli zav-
idljivo število novorojencev rojenih v letu 2018
 
Vsako rojstvo prinese v družino veliko veselje, saj mali 
zakladi polepšajo življenje vsakogar. Otrok je največji 
zaklad in darilo, ki se ne da meriti v nobeni vrednosti, 
enostavno je neprecenljiv.
 
12. aprila 2019 je Občina Sveti Andraž Slovenskih goricah 
pripravila sprejem za novorojence rojene v letu 2018. 

Četrto srečanje novorojencev se je ponovno odvijalo v 
avli Podružnične osnovne šole Vitomarci. Na srečanje 
novorojencev rojenih v Občini Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah v letu 2019, je bilo povabljenih 20 otrok rojenih 
v letu 2018. Srečanja se je s svojimi starši udeležilo 17 
otrok. Število rojstev v Občini Sveti Andraž je v zadnjih 
letih kar visoko, kar pomeni, da se trenutno Občina Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah uvršča med občine z največ-

jim naravnim prirastom. Občina Sv. Andraž v Slovenskih 
goricah po sklepu občinskega sveta vsem družinam ob 
rojstvu otroka nameni denarno pomoč. Po kratkem pro-
gramu, ki so ga pripravili najstarejši otroci vrtca Vitomar-
ci, je županja vsakemu otroku predala simbolno darilo – 
lipo, ki ima veliko simbolično vrednost in jo bodo starši 
posadili na domačem vrtu in bo rastla z otrokom.

Sledil je ogled prostorov vrtca, ki ga nekateri od njih že 
obiskujejo, nekateri pa ga bodo začeli v jeseni, ter zakl-
juček sprejema s pogostitvijo, ki so jo pripravile članice 
Društva gospodinj Vitomarci v prijetni družbi novoro-
jencev in njihovih staršev.

Občinska uprava

14. 6. 2019 so Občino Sveti Andraž v Slovenskih goricah 
obiskali minimaturanti in se tako poslovili od vrtca in v 
šolskem letu 2019/2020 s septembrom, začeli obiskovati 
1. razred Osnovne šole. Minimaturantov, ki bodo v jeseni 
že učenci 1. razreda Podružnične Osnovne šole Vitomarci 
je bilo 15. Čestitamo jim. 

Županja je minimaturante pozdravila. Otroci so zapeli 
minimaturantsko himno in se posladkali s sladoledom.

Občinska uprava

občinska uprava

Pri mlatenju žita

Obisk minimaturantov

Novorojenci

Pouk na stari način

Novorojenci in njihovi starši

Minimaturantje z županjo in vzgojiteljicama
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Dela na lokalni cesti

občinska uprava

6         Novice občine Sv. Andraž

Projekt celovite prenove ureditve infrastrukture v 
Drbetincih

Občina Sveti Andraž v Slovenskih goricah je v vročem so-
botnem dopoldnevu 8. 6. 2019, ob 10. uri v sodelovanju 
z Vaškim odborom Drbetinci otvorila urejeno infrastruk-
turo v Drbetincih. 

Projekt 1. faze zajema prenovo ceste, ureditev odvodn-
javanja in javno razsvetljavo, položitev cevi za električno 
napeljavo, ureditev vodovodnih priključkov in priključkov 
na optično omrežje. 

V drugi fazi pa bo urejena še kolesarska povezava med 
Lenartom in Ptujem. Ob tej priložnosti se je županja, Dar-
ja Vudler zahvalila za potrpežljivost in sodelovanje vsem 
krajanom, ti pa so pripravili krajši kulturni program ob 
otvoritvi saniranega 1.5 km odseka ter obilno pogostitev 
na prostoru za piknik Športnega parka Drbetinci.

Občinska uprava

V petek, 21. junija 2019, je županja Občine Sv. Andraž s 
sodelavci Občinske uprave pripravila srečanje za zapos-
lene iz domače Občine, Občine Destrnik in Občine 
Trnovska vas. 

Sprejem se je odvijal v Večnamenski dvorani, kjer smo jim 
odvrteli promocijski film in tako predstavili znamenitos-
ti ter zanimive turistične točke. Srečanje smo nadaljevali 
v Hrgovi domačiji, kjer so obiskovalci skozi degustacije 
pobliže spoznali enološko ponudbo našega območja.

Ker pa je za naš kraj izredno pomembna tudi zgodovina 
razvoja šolstva skozi čas, smo se podali v prostore Pod-
ružnične osnovne šole, kjer se nahaja muzejsko interak-
tivna učilnica. Tam smo najprej predstavili oba mednarod-
na projekta, ki smo ju izvedli v sodelovanju s projektnimi 
partnerji iz sosednjih držav, nato pa so se obiskovalci pre-
izkusili pri pouku, na način, kot se je odvijal pred približno 
sto leti. Omenim naj samo, da je bilo kar nekaj klečanja 
na koruzi in oslu.

Druženje, nekdaj skupnih občin, smo zaključili v Šport-
nem parku Drbetinci, kjer so se med občinami odvijale 
nogometne tekme. Kljub trudu gostov, so domači bili 
premočni, tako da je zmaga ostala na domačih tleh.

Gordana Šori

Prerez traku ob otvoritvi

Projekt Drbetinci

Srečanje občinskih uprav

Pogostitev

Pri Hrgovi domačiji

Člani občinskih uprav pri pouku
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19.6. je v večnamenski dvorani potekal sestanek za izgrad-
njo širokopasovnega optičnega omrežja v projektu RU-
NE. Sestanek je sklicala Občina Sv. Andraž v Slov. goricah 
skupaj z izvajalcem projekta podjetjem EUROCON d.o.o. 

Projekt RU-NE se bo v naši občini pričel odvijati v spom-
ladanskih mesecih leta 2020. Vse informacije in kontakti 
so na voljo na spletni strani www.ruralnetwork.eu .

Občinska uprava

Zaključek šole 24.6.2019 – ogled filma Peter zajec

Občina Sveti Andraž v Slovenskih goricah je 24. 6. 2019 
poskrbela, da so otroci, ki obiskujejo Osnovno šolo in 
Vrtec Vitomarci, še posebej veselo vstopili v počitnice. 

Večnamenska dvorana Vitomarci se je spremenila v čisto 
pravi kino, kjer so si otroci ogledali animirani film Peter 
zajec. Osnovnošolce in večjo skupino vrtčevskih otrok je 
pozdravila županja in jim zaželela lepe počitnice. Da pa 
je bil kino res čisto pravi, je Občina Sveti Andraž v slov-
enskih goricah poskrbela tudi za čisto prave vstopnice in 
kokice.

Občinska uprava

Občina Sveti Andraž v Slov. goricah je v ponedeljek, 24. 
junija 2019, ob 19.00 uri proslavila Dan državnosti. Pro-
slava se je odvijala pri lipi na trgu pred cerkvijo Sv. An-
draža v Vitomarcih.

Kulturni program so izvedli člani in članice KUD-a Vito-
marci. Županja občine, Darja Vudler pa je nagovorila 
občane in jim čestitala ob prazniku. Na koncu je sledila 
pogostitev v organizaciji Društva gospodinj Vitomarci in 
druženje ob prijetni glasbi.

Občinska uprava

Na praznični torek, 25. junija 2019, se je odvijala zdaj že 
tradicionalna prireditev Kuhanje piščančje obare. Po lans-
ki zmagi je organizacijo letos prevzela občinska uprava 
Občine Sv. Andraž. Navdušeni nad lanskim ambientom 
dogodka, smo se odločili, da se tudi letos dogodek izve-
de pri cerkvi sv. Andreja. 

Prijavljenih je bilo devet ekip, ki so se potegovale za 
naslov zmagovalca. Sodelovale so ekipe: Društvo gos-
podinj Vitomarci, Društvo upokojencev Sv. Andraž, Tur-
istično društvo Vitomarci z dvema ekipama-mešana in 
ženska ekipa vleke vrvi, Vinogradniško sadjarsko društ-
vo Vitomarci, Lovska družina Vitomarci, občinska uprava 
Občine Sv. Andraž v Slov. goricah, vaški odbor Vitomarci 
ter DVD Vinica iz sosednje Hrvaške. Komisija je ocenjeva-

občinska uprava

Projekt RU-NE

Sestanek 

Film Peter zajec

Proslava ob dnevu državnosti

Kuhanje piščančje obare
Otroci so si ogledali film pred počitnicami

Otroška folklora

Pogostitev po proslavi
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la po več kriterijih, med katerimi so bili pomembni tako 
izgled delovne površine, prezentacija jedi, avtohtonost 
obare ter nenazadnje sam okus. 

Zmaga je pripadla mešani skupini Turističnega društva 
Vitomarci, drugo mesto so zasedle članice Vinograd-
niško sadjarskega društva Vitomarci in tretjo mesto vaški 
odbor Vitomarci.

Sočasno ob tekmovanju v kuhanju piščančje obare, se 
je odvijal tudi slikarski dan v organizaciji Vinogradniško 
sadjarskega društva, ki je v Vitomarce povabilo ljubi-
teljske slikarje, ki so lepote območja Občine Sv. Andraž 
ovekovečili na različnih lokacijah. Tako ste lahko opazili 
nekaj umetnikov v okolici cerkve, ob Hrgovi domačiji, v 
Hvaletincih in drugje.

Poleg dobre družbe, majhne mere tekmovalnosti, kulture, 
umetnosti in kulinarike, pa je bilo poskrbljeno tudi za 
otroke, saj so lahko uživali na napihljivih igralih ob cerkvi.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste kakorkoli pripomogli pri 
organizaciji in izvedbi pestrega družabnega dogodka. 
Zahvala gre družini Pučko iz Hvaletincev, družini Pučko iz 
Novincev, družini Petrovič-Kokol iz Hvaletincev ter druži-
ni Hanžel iz Novincev za podarjene piščance. Članom TD 
hvala za pomoč pri pripravi lokacije, Marjanu in Mojci za 
podporo pri izvedbi, farnemu župniku za soglasje ob up-
orabi prostora pri cerkvi ter vsem sodelujočim in obis-
kovalcem.  

Gordana Šori

Sestavine za biskvit:
4 jajca

20 dkg sladkorja
1 vanili

1 dcl mleka
1 dcl olja

20 dkg moke
1 pecilni

2 žlici kakava po želji

Postopek:
 Rumenjake, sladkor in vanilijev sladkor zmešamo in post-
opoma dodamo mleko, olje ter moko s pecilnim praškom. 
Če želimo pecivo temne barve, dodamo kakav. Na koncu 

pomešamo s snegom. Pečemo približno 10-15 minut.

Krema:
3 dcl mleka

3 žlice sladkorja
4 žlice ostre moke
125 dkg margarine

1 vanili

jedilna čokolada
kokosova moka

 (limonin sok po želji)

Postopek:
Za kremo zavremo mleko, vanj zakuhamo sladkor, 
premešamo z moko. Vse skupaj skuhamo kot puding. 
Ohlajenega postavimo v hladilnik, da se shladi. Ko je 
krema ohlajena, najprej zmešamo margarino, vanilijev 
sladkor in nato dodamo ohlajeno kremo. Dodamo sok lim-

one po okusu.
 Iz biskvita izrežemo kroge, nato na en krog namažemo 
kremo in z drugim stisnemo skupaj. Okrog namažemo s 
kremo, povaljamo v kokosovi moki in na vrhu prelijemo s 

čokoladnim prelivom.

Prezentacija piščančjih obar

Bele kučme

Kuha obare

Ljubiteljski slikar
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15. junija 2019 ob 14. uri je Etnološko društvo Cigani Dor-
nava, pri Ribiškem domu Dornava priredilo kulinarično in 
družabno prireditev, na kateri so se ekipe pomerile v pri-
pravi praženega krompirja.  

Na prireditvi je tekmovalo enajst ekip.  Naša tekmovalna 
ekipa Društva gospodinj je zasedla odlično drugo mesto.

Elizabeta Kosec

23. in 24. avgusta 2019, bo za vitomarške gasilce prav 
poseben vikend. Takrat bomo namreč praznovali 80. 
obletnico delovanja društva, ter ob tej slovesnosti prev-
zeli novo gasilsko vozilo.

Pestro dogajanje se bo pričelo že v petek, 23. 8. 2019 
z veselico, na kateri bodo nas zabavali OKROGLI MUZ-
IKANTI in MEJAŠI.

V soboto, 24. 8. 2019 bomo pričeli že ob 17.00 uri s 
slavnostno parado gasilcev. Nadaljevali bomo s kul-
turnim programom in blagoslovom novega vozila. Ob 
tej priložnosti bomo praznovali tudi Dan gasilca gasilske 
zveze Trnovska vas – Vitomarci. Prireditev bomo pope-
strili tudi z godbo na pihala ter volom na žaru, s katerim 
bomo pogostili vse goste in udeležence takoj po priredit-
vi. 
Po pogostitvi bo sledila velika gasilska veselica z ansam-
bloma POKLON in SPEV.

Celotna prireditev bo potekala pod velikim prireditvenim 
šotorom na igrišču pri Osnovni šoli v Vitomarcih.

Vljudno vabljeni !
Tomaž Toš,
predsednik

Turnir na »reprezentančni pogon«
Letošnji nogometni praznik v Vitomarcih je bil odlično 
obiskan. Na dveh igriščih je bilo na delu skupaj 75 ekip 
v vseh kategorijah. Turnir, ki ga klub malega nogometa 
Vitomarci prireja v spomin na preminulega igralca kluba 
Toš Sandija je glede na udeležbo zelo znanih igralcev, ak-
tualnih in bivših državnih reprezentantov in ekip prerastel 
v pravi praznik Slovenskega malega nogometa. Pester tri 
dnevni program je ponudil veliko odličnih tekem, bilo je 
obilo spremljevalnega dogajanja, ogled finala lige prva-
kov, ognjemet, zabave in dobre volje.

Otvoritveno tekmo so odigrali prvi Slovenski reprezen-
tantje v malem nogometu proti domači ekipi veteranov.

Člani
Prvaki MP CAR MONT z zimzelenim Miletom 
Simeunovićem
Gledalci so spremljali zanimive tekme, največ znanja pa 
sta pokazali presenetljivo ŠD Juršinci- Jagoda všečka 
(gotovo presenečenje turnirja, ekipa ki je igrala na krilih 
16.letnega virtuoza Marka Bresta)  in » Slovenski dream 
team « MP Car mont, ki sta se pomerila v finalu. Tako 
se je ekipi MP Car Mont uspelo po dveh neuspelih po-
skusih vrniti na prestol in pod istim imenom drugič os-
vojiti tudi enega izmed prestižnejših v Sloveniji. Kot za-
nimivost omenimo, da je v 7. poskusu uspelo »osvojiti 
Vitomarce«, najboljšemu Slovenskemu malonogometašu 
vseh časov Miletu Simeunoviću, malo v šali in malo zares 
lahko dodamo, da je to edina domača lovorika, ki še mu 
je menda manjkala v njegovi izjemni karieri.  

društva

8. Krompirfest Dornava

Ekipa Društva gospodinj Vitomarci

Prevzem novega gasilskega vozila

19. Sandijev memorial

Ekipa domačih veteranov in 
ekipa prvih slovenskih reprezentantov

MP Car mont
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Naj igralec Marko BREST, za katerega boste gotovo še 
slišali
V najboljšo peterko turnirja je bil izbran eden najboljših 
vratarjev Futsala v Evropi Damir Puškar. Največ zadetkov 
je dosegel Denis Totoškovič,  naj igralec pa je bil šestnajst 
letni Marko Brest, ki prihaja iz vrst ekipe ŠD Juršinci in z 
igrami, ki jih je prikazal ter za seboj vlekel tudi celotno 
ekipo, boste gotovo še velikokrat slišali zanj.  V peterki 
turnirja sta še Tomas Pihler (Nasvet Franc Selišek s.p.) in 
Jeremy Bukovec iz tretje uvrščene ekipe ( Kapela Ekosen). 
Vsi našteti so prejeli lepe pokale in bogate praktične na-
grade.

DOMINO pobral vse med veterani
Med veterani v konkurenci 35 plus in tudi 50 plus so bili 
najboljši igralci KMN Domino. V zelo kvalitetnem turnirju 
veteranov (35 plus - 6 ekip in 50 plus - 3 ekipe) smo videli 
na igrišču največja nogometna imena in obilico nekdanjih 
reprezentantov v futsalu in nogometu nasploh.  V dresu 
zmagovalcev je blestel Rade Rusmir, ki je osvojil naziv ig-
ralca turnirja.

Pri veteranih 35 plus so drugo mesto osvojili igralci ek-
ipe Prijatelji Gostilna 29, tretje pa lanskoletni zmagoval-
ci KMN Cerkvenjak. V kategoriji Abrahamovcev, je prvo 
mesto pripadlo prav tako ekipi Domino, pred Mizarstvom 
Širovnik- Voličina in domačo ekipo Vitomarcev.

Domačini odlični v večini v mlajših kategorij
V mladinski konkurenci do 19 let so bili najprepričljivejši 
igralci ŠD Selan, ki so se izkazali tudi na članskem turnirju,

pred Boom šhaka laka iz Svete Trojice, ki pa so bili zma-
govalci še v kategoriji U17. Zmago v kategoriji U15 so 
dosegli igralci ekipe FC Maheri, U12  KMN Slovenske 
gorice, domači mladi upi KMN Vitomarci pod taktirko 
trenerja Danilota Pučka, pa so pokorili vso konkurenco v 
kategorijah predšolskih otrok, U7,U8 ter U10. 
 
Drbetinci ponovno na prestolu
V kategoriji med zaselki občine sta največ nogometnega 
znanja pokazali ekipi Drbetincev in Hvaletinc.  

V finalu so bili boljši Drbetinčarji. Najboljši igralec turnirja 
prihaja iz vrst Drbetincev Samo Vršič, naj vratar, Ivan Ilešič 
pa iz Hvaletincev.

Županja še bolj suvereno kot na volitvah
Posebej zanimivo in napeto je bilo v sobotnem večeru, ko 
so se na terenu merile igralke ŽNK Cerkvenjaka in ekipa 
domačih punc, ki jo je sestavila in v njej uspešno nastopi-
la tudi županja Darja Vudler.

Prepričljivejša je bila domača ekipa pod vodstvom tren-
erja Danilota Pučka, ki je na krilih najboljše igralke Leje 
Dolinar, suvereno premagala punce iz ŽNK Cerkvenjak.

REZULTATI MALI NOGOMET:

Predšolski otroci:
(2 ekipi) Vitomarci, Cerkvenjak 
1.mesto: KMN Vitomarci

U7
(3 ekipe) Vitomarci, FC Destrnik, Cerkvenjak

Prvaki veterani

Najboljša peterka članskega turnirja

Drbetinci zmagali vaški turnir

Turnir privabi veliko gledalcev
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1.mesto: KMN Vitomarci

U8
(4 ekipe) Vitomarci, Sveta Trojica, Juršinci junior, Sloven-
ske gorice -Voličina
1.mesto: KMN Vitomarci

U10
(4 ekipe) Vitomarci, Slovenske Gorice, Mladi upi, KMN 
Benedikt
1.mesto: KMN Vitomarci

U12
(4 ekipe) Vitomarci, KMN Slovenske gorice -Voličina , Sv. 
Trojica, Vitomarci, Andraž
1.mesto: KMN Slovenske gorice Voličina 

U15
(3 ekipe) FC Maheri, Črveki, Sv.Trojica 
1.mesto: FC Maheri 

U17
(3 ekipe) Hatrick, Boom shaka laka team, Ka Boom Shaka 
laka Team
1.mesto: Boom shaka laka team

Zaselki občine Sv. Andraž 
(6 ekip) Novinci, Drbetinci, Dobrava - Vitomarci, Hvaletin-
ci, Vitomarci graba, Mladi upi občine Sveti Andraž.
1.mesto: Drbetinci

Mladinci U19 
(12 ekip) Vitomarci, Shaka laka boom, Tretji šank, ŠD Se-
lan, Kinder Jajčke, ŠD Juršinci, Šp.park Gabrnik, Cvetlin 
Hrvaska, Štrumfi FC, Dionis bar Ljutomer, ŠD Žetale, FC 
Simona.  
1.mesto: ŠD Selan

Revijalna tekma 
(2 ekipi) Ekipa županje občine Sveti Andraž Darje Vudler  
:ŽNK Cerkvenjak  5:0  

Veterani 35 plus 
(6 ekip) Vitomarci, Argentina Dobovec, Prijatelji Gostilna 
29, Vindija Donje voče (Hr), Domino, KMN Cerkvenjak . 
Naj igralec med veterani: Rade Rusmir – Domino.
Naj Vratar med veterani: Marko Pungartnik – Prijatelji, 
gostilna »29«.

Veterani 50 plus 
(3 ekipe) KMN Vitomarci, Domino, KMN Mizarstvo 
Širovnik -Voličina . 

Finale 35 plus 
Domino : Prijatelji »29« 2:0 .
Postavi finalistov 35 plus:
Domino: Lovrec Damir, Lovrec Janko, Lovrec Rok,Kreft Si-
mon, Nemec Mladen,Vrbnjak Matej, 
Darko Zorko, Esat Kukavica, Rade Rusmir, Marjan 
Jaušovec.
Prijatelji »29«: Dejan Kraut, Šnofl Davorin, Pungartnik 
Marko, Šprah Boris, Curkič Elvir, Kapun Severin, Črnčič 
Srečko, Pukšič Danilo.
 
Veterani revijalna otvoritvena tekma

(2 ekipi): Reprezentanca Slovenije 1995 : KMN Vitomarci 
veterani  5:2
Postave ekip revijalne tekme:
Reprezentanca Slovenije 1995: Pungartnik Marko, Vo-
jko Majcen, Aleksander Brunšek, Robert Zickero, Andrej 
Dobovičnik, Andrej Vrhovec, Drago Straus, Darko Dalje-
vič. 
Vitomarci Veterani: Korez Aleš, Druzovič Albin, Jurančič 
Igor, Horvat Sandi, Fekonja Viktor, Braček Jože, Pe-
ter Rižnar, Mitja Kovačec, Boris Kocuvan, Danilo Pučko, 
Davorin Toš, Jani Druzovič, Primož Jurančič, Dejan Kraut, 
Milan Kuri, Vlado Toš. 

Člani (16 ekip)  
Gostilna pri Ovinku, Zvone Team ŠP Gabrnik, Vitomarci 
Plindom, Kozel pivo, KMN Sv.Trojica, ŠD Juršinci - Jagoda 
všečka, Nasvet Franc Selinšek s.p., Car mont, ŠD ČL Vito-
marci, Cobre, ŠD Velka, Bar 10 Voličina, ŠD Selan, Hatrick, 
Slovenske gorice U19, OBB Team .  

Četrtrfinale:
ŠD Juršinci -Jagoda všečka : Bar 10 Voličina 3:0
Nasvet Franc Selinšek s.p. :  Gostilna pri Ovinku 0:0, po 
kazenskih strelih 4:5
Ekosen Kapela : ŠD Selan 1:0
Car Mont  : Kozel 8:1

Polfinale:
ŠD Juršinci -Jagoda všečka: Nasvet Selišek Franc s.p.  1 : 0
Car Mont : Ekosen Kapela 3:2

Za 3.mesto je zmagala ekipa Kapela Ekosen, ki je po pe-
nalih premagala ekipo Nasvet Franc Selišek s.p. .

Finale:
Car mont : ŠD Juršinci Jagoda všečka 5:0

Pokal za fair play je osvojila ekipa ŠD Juršinci – Jagoda 
všečka.

Postava treh najboljših ekip:
MP Car MONT: Damir Puškar, Mile Simeunovič, Rok 
Mordej, Alen Fetič, Matej Fideršek, Aleš Marot, Denis 
Totoškovič. 

ŠD JURŠINCI- Jagoda všečka : Davorin Matjašič, Alen 
Marušič, Deivis Kajnih, Rok Čeh, Marko Brest, Aljaž Brest, 
Mario Kocbek, Kristjan Lovrec.

NK KAPELA- Ekosen: Tadej Romih, Mitja Križan, Tilen Ga-
jser, Nejc Rober, Jeremy Bukovec, Aleksander Nedižavec, 
Jaka Jager, Matjaž Straus.

V sklopu turnirja je bilo odigrano še redno ligaško kolo 
lige DMN Lenart in izpeljan zaključek nogometne šole 
KMN Vitomarci.

Organizatorji smo si zadali smeli cilj za 20. jubilejni turnir, 
ki bo prihodnje leto, in sicer želimo privabiti 100 ekip! Ali 
nam lahko uspe? Zagotovo! Z vašo pomočjo, spoštovani 
ljubitelji malega nogometa in futsala, že danes vabljeni v 
Vitomarce 2020.

Darko Rojs
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40 dkg moke
25 dkg margarine

2 dcl smetane

Iz vseh sestavin zamesi gladko testo, ga razvaljaj za nožev 
rob na debelo in izreži kroge. Na sredino daj eno žličko 
marmelade, oblikuj v žepke,  jih stisni s prsti ter oblikuj z 
vilico. Peči pri 200 ⁰ C 10 - 15 minut, odvisno od pečice. 

Tople povaljaj v mletem sladkorju.

Društvo gospodinj Vitomarci

Ob poletni vročini in zadostni količini dežja je vegetacija 
zelo bujna in člani našega društva imajo v teh dneh veliko 
dela. Kljub temu se najde čas za udeležbo na različnih 
dogodkih in za medsebojno druženje.

12. 4. 2019 je potekalo že peto ocenjevanje vin skupaj 
z Vinogradniškim društvom Juršinci. Ocenjevanje poteka 
izmenično na obeh lokacijah, letos je bilo ocenjevanje v 
Juršincih.
Skupno je bilo na ocenjevanju 72 vzorcev, od tega 30 iz 
našega društva. Novost in prijetno presenečenje ocen-
jevanja so bili vzorci penin, ki jih je bilo sedem. Najbolje 
je bila ocenjena penina rose, ki sta jo pridelala Mojca in 
Marjan Druzovič.
Visoka skupna ocena mirnih vin redne trgatve 2018 je bila 
18,04. Znano je, da na območju Vitomarcev in Juršincev 
pridelujemo kvalitetna vina, ki na ocenjevanjih dosegajo 
praviloma tudi visoke ocene. 

V organizaciji Vinogradniško sadjarskega društva je bila 
izvedena tudi strokovna ekskurzija v Srbijo od 14. 6. do 
16. 6. 2019.
Že v četrtek zvečer smo se odpravili na dolgo pot. Z 
vmesnimi postanki in mnogimi okrepčili, smo se že 
zgodaj zjutraj peljali mimo Beograda proti Šumadiji. Tu 
smo spoznali lokalnega vodiča Dušana, ki nas je spreml-
jal vse tri dni. Z vsebino in vodenjem smo bili udeleženci 
zelo zadovoljni.
Zgodnje kosilo nas je pričakalo v zdravilišču blizu katere-
ga smo obiskali še kmetijo, kjer se ukvarjajo z žganjekuho.
Nato smo si ogledali kraljevo klet, ki jo je osnoval kralj 
Aleksander I. Karađorđevič že leta 1930 in je veljala takrat 
za eno najmodernejših kleti na širšem območju. Prav tako 
je bila tehnologija pridelave, za tisti čas, izredno napred-
na. V obdobju po vojni je prišlo do zatona kleti in propa-

da vinogradov. Danes se trudijo obnoviti nasade, v klet 
pa privabiti turiste. Degustirali smo vzorce njihovih vin.
Ogledali smi si še družinsko grobnico v cerkvi svetega Juri-
ja na Oplencu in letno hišo srbske dinastije Karađođevič. 
Izredni mozaični motivi v mavzoleju nobenega obiskov-
alca ne pustijo ravnodušnega.
Nato smo se napotili proti končnemu cilju Guči. 

Lokalni vodič Dušan je za naslednja dva dneva pripravil 
izjemen strokovni program.
Presenetila nas je rahlo gričevnata pokrajina, ki je v oko-
lici Guče, posajena s številnimi nasadi malin. Nasadi so 
veliki od nekaj hektarjev, veliko pa je tudi zelo majhnih 
parcel; praktično vsak hribček je zasajen. V manjši meri 
pridelujejo tudi robide.
Tako smo si ogledali:
Hladilnico malin, kjer maline zamrznejo na -18 C in jih 
pripravljajo za nadaljnje trženje.
Obiskali smo pridelovalca ameriških borovnic, ki se uk-
varja s pridelavo in trženjem  šestih  hektarjev borovnic.

Nato smo si ogledali še pridelavo sadik malin, borovnic, 
robid, aronije…V družinskem podjetju se ukvarjajo tudi z 
proizvodnjo sadnih vin, ki smo jih, zlasti ženske, z vesel-
jem degustirale.
V popoldanskem času smo si ogledali obrat pridelave 
biooglja v bližini Guče. Presenetil  nas je širok spekter up-
orabe tovrstnega produkta. V majhnem kraju, kot je Guča 
imajo presenetljivo veliko inštitucij in marsikaj za poka-
zati. Tako smo obiskali še inštitut, ki se ukvarja z vzgojo 
in proučevanjem novih sort krompirja. Sodelujejo tudi s 
slovenskimi znanstveniki.
Večer pa je seveda minil v družbi trubačev, ki so svetovno 
znani turistični atribut Guče. Energija, žar in navdušenje 
nastopajoče skupine je prevzela tudi nas. Trubači so nas-
topali v narodnih nošah in so igrali dobro uro skupaj brez 

12          Novice občine Sv. Andraž

Pred spomenikom trubača, simbola Guče

Masleni žepki

Vinogradniki in sadjarji

Tako bujni so nasadi borovnic v Srbiji
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brez pavze…nepozabno.
Tretje jutro smo si, z vodičem, ogledali še razstavo lo-
kalnih slikarjev ter muzeja prvega društva – organizacije 
podeželskih žena v Srbiji in seveda muzej trubačev. Festi-
val, ki se bo odvijal v začetku avgusta, vsako leto v Gučo 
privabi na tisoče navdušencev in oboževalcev tovrstne 
glasbe.
Ogledali smo si še domačo cerkev in poklepetali z 
domačini.
Po treh dneh smo zapustili Gučo in se odpravili proti 
mestu Čačak. V okolici smo obiskali mladega kmetovalca, 
ki je zasadil pet hektarjev malin. Predstavil je sorte, način 
obdelave in trženje. Večino pridelka proda kot sveže ma-
line za trgovske centre.
Po kratkem ogledu mesta Čačak smo se odpravili proti 
domu, kamor smo, polni novih spoznanj, prispeli v zgod-
njih jutranjih urah.

25. junija pa je potekalo že 4. tekmovanje v kuhanju kurje 
obare med lokalnimi društvi.
To tekmovanje smo združili s slikarsko kolonijo - dnevom, 
ki se ga je udeležilo osem slikarjev. Ustvarjali so na pod-
lagi motivov naše prelepe okolice.
Kar nekaj naših otrok pa je ustvarilo tudi svoje mojstro-
vine. Razstava del bo ob otvoritvi Enoteke pod Občino v 
jesenskem času.

Kuhanja obare se je udeležilo devet ekip. Naša ekipa v 
zasedbi Angela Hanžel, Mimika Vršič, Lizika Vršič in Jožica 
Zorko, je zasedla odlično drugo mesto. Čestitamo!

V poletnih dneh pa nas čaka še kar nekaj aktivnosti:
Tradicionalna postavitev klopotca na trgu pred cerkvijo 
ob potomki Stare trte, bo predvidoma 28. julija ob 15. uri.
Vabljeni vsi člani, občani  in simpatizerji društva, s seboj 
pripeljite tudi svoje prijatelje.
O drugih dogodkih v organizaciji našega društva boste 
še naknadno obveščeni.
Vabljeni k udeležbi!
Ob koncu vam člani Vinogradniško sadjarskega društva 
želimo nepozabno poletje z ravno prav sonca in dežja ter 
čim boljši pridelek v vinogradih in sadovnjakih.

Ivanka Čeh

PROŠNJA ZA SPONZORSTVO OB NAKUPU AVTOCIS-
TERNE!

Prostovoljno gasilsko društvo Vitomarci deluje od leta 
1939. V letošnjem letu praznujemo jubilejno 80. obletni-
co delovanja. Ob tej priložnosti bomo svojemu namenu 
predali novo gasilsko avtocisterno AC 24/60.

Požarna varnost je naše osnovno poslanstvo, ki jo naše 
gasilsko društvo zagotavlja na območju občine Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah in širše. Z novim gasilskim 
vozilom bo naše posredovanje ob požarih in drugih in-
tervencijah hitrejše, varnejše in bolj učinkovito. 

Vozilo bo opremljeno z 6.000 litri vode, visokotlačno 
črpalko, enim hitro napadalnim navijakom ter mnogo 
druge prepotrebne opreme, s katero bomo lahko bolj 
uspešno izvajali naše naloge.

Nakup vozila predstavlja za društvo velik finančni zalogaj, 
saj moramo zagotoviti 40% celotne kupnine, ki znaša 
197.000,00 EUR, razliko zagotavlja občina.

Na tej točki se obračamo in upamo na vašo pomoč. 
Sponzorstva smo razdelili na različne višine prispevkov. 
Navedeni prispevki so informativne narave. Veseli bomo 
kakršnekoli pomoči, tudi v obliki dobitkov za srečelov in 
obiska na uradnem prevzemu avtomobila.

BRONASTI BOTER : 150 € ali več

SREBRNI BOTER : 250 € ali več

ZLATI BOTER : 500 € ali več

DIAMANTNI BOTER : več kot 1000 €

V zameno za vaše sponzorstvo, vam bo nudena obširna 
promocija vašega podjetja. Prav tako boste navedeni na 
veliki tabli sponzorjev, ki bo nameščena na steno našega 
gasilskega doma. Na slavnostnem prevzemu avtomobila 
se vam bomo uradno zahvalili in vas simbolično obdarili.

Sponzorstva se nakazujejo na poseben transakcijski 
račun številka SI56 6100 0001 5649 163, odprt pri Delavs-
ki hranilnici. Zaradi lažje organizacije, vas naprošamo, da 
sponzorska sredstva nakažete do 5.8.2019.

 Za vse dodatne informacije smo vam na voljo na 041 801 
289 (Tomaž Toš, predsednik PGD Vitomarci).

Z gasilskim pozdravom: 
NA POMOČ!

UO PGD Vitomarci

Julij 2019         13

Ekipa Vinogradniško sadjarskega 
društva tradicionalno na stopničkah

Prošnja za donatorstvo
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Na Pesniškem mostu na lokalni cesti Trnovci-Vitomarci, 
je 30. junija 2019 potekala že tretja vleka vrvi med Prek-
menci.

Turistični društvi obeh občin, občine Sveti Andraž v Slov-
enskih goricah in občine Trnovska vas, sta prevzeli orga-
nizacijo tekmovanja. Letos je vso organizacijo spet prev-
zelo Turistično društvo Vitomarci, in tako poskrbelo, da je 
zmaga ostala doma.

Predstavnika vsakega turističnega društva sta imela ne-
kaj tednov časa, da sta izbrala člane ekip in jih natreni-
rala kar se da dobro – tako moško kot žensko. V ekipi 
je moralo biti 8 tekmovalcev oziroma tekmovalk. Torej 8 
žensk in 8 moških iz vsake občine, ki imajo stalno pre-
bivališče v občini za katero tekmujejo. Ekipi sta imeli še 
eno omejitev. 8 žensk je lahko tehtalo maksimalno 750 
kg, 8 moških pa maksimalno 950 kg. Pri nas sta za eki-
pi poskrbela Mitja Berlak in Darja Vudler, za kar se jima 
iskreno zahvaljujemo, saj očitno delata več kot dobro. 
Igor Kukovec pa je trener naših ekip že od začetka. S svo-
jimi izkušnjami in nepopustljivostjo natrenira ekipi toliko, 
kot je potrebno za zmago. Seveda bi ekipama bilo veliko 
težje, če ne bi imeli svojih motivatorjev. Pri moški ekipi 
je to tradicionalno Drago Zorko, pri ženski pa je letos to 
vlogo prevzela Jerneja Čeh, saj zaradi poškodbe ni mora-
la tekmovati v ekipi.

Zabavno srečanje je povezoval humorist Korl, ki je bil 
tudi neke vrste glavni sodnik, saj ima veliko izkušenj z 
vleko vrvi Prlekov in Prekmurcev preko Mure. Zahvaliti 
se moramo tudi članom ekipe za vleko vrvi Juršinci, ki so 
s svojimi izkušnjami v državni ligi pomagali pri sodniških 

odločitvah. Oboji pomagajo tako naši kot strani Trnovske 
vasi in so aktivni pri izvedbi naše prireditve.

Posebna zahvala gre seveda tudi Mateju Berlaku in Jerne-
ju Firbasu, ki sta veliko svojega prostega časa porabila za 
organiziranje prireditve. Zahvaljujemo se tudi vsem spon-
zorjem, saj smo z njihovimi sredstvi vsem tekmovalkam in 
tekmovalcem kupili primerno obutev in majico. Zahvala 
gre tudi vsem, ki so na kakršenkoli način pomagali ali se 
udeležili dogodka.

Zbralo se je okrog 500 ljudi, ki so navijali vsaki za svoje 
občane. Že od nekoč, smo prebivalci občine med seboj 
Prekmenci drug drugemu. Po letošnjem porazu so že tret-
jo leto zapored naziv Prekmenci uradno prevzeli občani 
Trnovske vasi, saj so Andrašovčarji v obeh konkurencah 
zmagali brez večjih problemov. 

Beseda Prekmenci izvira iz dejstva, da občini med seboj 
ločuje naravna meja, reka Pesnica in njena prečudovita 
dolina. Vedno so Prekmenci za občane Svetega Andraža 
le prebivalci Trnovske vasi ali obratno, saj je bil naziv mišl-
jen kot slabšalni. Danes temu ni tako, saj se s tem poi-
menujemo nekoga le še v zabavnem oziroma humornem 
smislu.  

Obe občini imata veliko skupnega v zgodovini. Kar nekaj 
stoletij smo namreč živeli pod okriljem Ptujske občine, 
pozneje v Krajevni skupnosti. V 90. letih prejšnjega stolet-
ja smo skupaj bivali v eni občini, občini Destrnik – Trnovs-
ka vas. Leta 1998 pa iz te občine nastanejo tri, Destrnik, 
Trnovska vas in Sveti Andraž v Slovenskih goricah. Od 
takrat se je tudi naziv Prekmenc pozabljal, saj skupnega 
nismo imeli več ničesar. Sedaj občani Svetega Andraža 
vsakodnevno obiskujemo občino Trnovska vas, saj ima-
mo tam najbližjo večjo trgovino z živili. Nekdo se je na 
dogodku pohecal in dejal, da imamo s Prekmenci skupno 
trgovino, mejo in da nam na isti dan odvažajo smeti.

Naslednje leto bo vleka vrvi 28. junija, na istem kraju. Člani 
Turističnega društva Trnovska vas obljubljajo, da bodo 
naredili vse, da zmagajo, saj sta ekipi občine Sveti An-
draž z njihovimi tekmovalci dobesedno pometli. Pravijo, 
da ne bodo obupali, čeprav se tako veliko govori. Kaj vse 
bodo storili, koliko kombajnov bodo vlekli na treningih in 
na kakšen način bodo organizirali zabavno in družabno 
prireditev naslednje leto, pa si pridite pogledati sami.

Kristijan Majer, predsednik

14          Novice občine Sv. Andraž

Tudi letos veliko obiskovalcev

Vleka vrvi med Prekmenci

Zmaga ostala naša

Ponosni zmagovalci
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KLAPA ŠUFIT IN KVATROPIRCI

VABIMO VAS NA KONCERT POD ZVEZDAMI, 
KI BO V SREDO, 14. 8. 2019 S PRIČETKOM OB 

20.00, NA IGRIŠČU PRI OSNOVNI ŠOLI!

IZKUPIČEK OD KONCERTA BO NAMENJEN NA-
KUPU NOVEGA GASILSKEGA VOZILA AC 24/60!

KARTE ZA KONCERT LAHKO V PREDPRODAJI 
KUPITE V BAR ROLA, BAR COBRA, TIC VITO-
MARCI ALI PRI ČLANIH GASILSKEGA DRUŠTVA. 
CENA VSTOPNICE V PREDPRODAJI ZNAŠA 13€, 

NA DAN DOGODKA ZNAŠA 16€. 

VABLJENI!

UO PGD VITOMARCI

Po nastopu na državnem prvenstvu je sledil še prvomajski 
turnir v Trnovski vasi, kjer je v kategorij do 18. let naša ek-
ipa v postavi  Nejc Vršič, Domen Kokol in Gašper Hanžel 
zasedla 1. mesto in posamezno Nejc Vršič 1.mesto  -  
čestitamo!  Trenutno pa je v teku še medobčinska liga z 
malokalibersko puško.

To pa je bila najbrž tudi zadnja tekma naših mladih 
strelcev, saj je letošnjo vlogo na razpis sredstev za šport, 
zaradi 10 minutne zamude pri oddaji, komisija zavrnila. 

Takšna odločitev nas je globoko razočarala, brez teh 
sredstev je onemogočeno prav delo z mlajšimi. Kot da 
tukaj ne gre za aktivno in uspešno društvo iz naše občine 
v katerem so naši občani oz. naši otroci. 

S tem se zapira  večletno uspešno delo z mladimi strelci 
(registrirani športni strelci v SZS), ki so dosegli zavidljiv 
uspeh, z dosego visokih norm in uvrstitvijo na državno pr-
venstvo. Manjka samo še tisti drobec, da bi dosegli stabil-
nost in visok nivo rezultatov  iz treningov prenesli na tek-
movanja. Ta uspeh je spodbudil tudi večje povpraševanje 
mlajših, kdaj bi  se lahko pridružili in pričeli s treningi. 
Ampak vse to očitno ne pomeni prav nič. 

Lep pozdrav!
Marjan Horvat

Kot vsako leto v mesecu juniju ali juliju, se odpeljemo 
na strokovno ekskurzijo in veselo druženje. V soboto 8. 
junija smo obiskale Arboretum Volčji potok, ki je edini 
samostojen arboretum v Sloveniji. V Souvanovem parku, 
ki je načrtno urejen park, smo se sprehodili mimo 2.500 
vrst rastlin od mogočnih dreves in vrtnic. 

Po ogledu Arboretuma smo pot nadaljevali do Brda pri 
Kranju. Tam nas je pričakala zelo prijazna in simpatična lo-
kalna vodička, ki nas je vodila po posestvu Brda pri Kranju 
in sprehodili smo se skozi park, ki je zakladnica kranjske 
aristokratske zgodovine. Med sprehodom po parku, smo 
občudovale in spoznale mnoge znamenitosti, kot so grad 
Brdo, a žal si ga nismo mogle ogledati v notranjosti, ker 
so ga prenavljali in je bil za obiskovalce zaprt. Grad Brdo 
je nekdanja grajska pristava, stara oranžerija, dragocena 
kiparska zbirka, čebelnjak s panjskimi končnicami znanih 
slovenskih slikarjev. Sprehodili smo se mimo lepo ure-
jenih ribnikov ter uživale ob lepoti zelo velikih lepih ro-
dodendronov in slamo kriti kozolec toplar. Zelo veliko 
lepih in znamenitih stvari, ki jih moraš samo videti in 
občudovati. V hlevih smo si pogledale tudi konje. Vodička 
nam je povedala veliko lepih poučnih stvari, ki jih moraš 
samo doživeti. Po ogledu smo si privoščile kosilo, nato pa 
smo pot nadaljevali proti Kranju. Mesto imenujemo tudi 
središče slovenskih Alp in kulturno srce Slovenije, Najprej 
smo se odpravile v podzemne rove pod starim Kran-
jem, ki so nastali med drugo svetovno vojno. V njih sta 
temperatura in vlaga podobna jamskim, zato smo tudi 

Kategorija do 18 let dosegla zmago

Gospodinje v Brdu

Koncert pod zvezdami

Strelstvo zavrnjeno

Ekskurzija gospodinj
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videle čisto male nitaste kapnike. Nato smo imele zunanji 
ogled mestnega jedra. Sprehodili smo se mimo cerkve 
svetega Kancijana, Prešernovega gledališča, kip Franceta 
Prešerna, mestne hiše, pungerta do razgledne ploščadi, 
ki se dviga visoko nad reko Kokro stiku z mestnim ob-
zidjem, ki simbolizira nekdanji obrambni stolp, ki se je 
zaradi krušenja zrušil v globino. S ploščadi smo pod seboj 
opazovali tok reke Kokre in vrh Šmarjetne gore. V poznih 
popoldanskih urah je sledil povratek proti domu, kamor 
smo prispele v večernih urah polne prečudovitih utrinkov 
in ogledov skozi celi dan. 

Ljudmila Kocuvan, 
predsednica

 V projekt smo vključeni že od šolskega leta 2003/2004. 
Vodilni tematski sklopi v letošnjem šolskem letu  so bili 
ravnanje z odpadki, čistilne in zbiralne akcije  ter zdrav-
je. Nov sklop, ki smo ga uvedli letos so podnebne spre-
membe. Eden od ciljev projekta Podnebne spremembe 
v okviru programa Ekošola je, da otroci v vrtcu in prvi 
triadi osnovne šole občutijo odgovornost do narave ter 
si pridobijo izkušnje in temeljna znanja ter izkušnje o 
človeku v razmerju do drugih in do narave. Otroci opazu-
jejo in spremljajo vremenske pojave in podnebne spre-
membe. Tako so učenci prve triade opazovali vreme  in 
svoja opažanja zapisali v vremensko-opazovalni dnevnik. 
Izvajali so preproste  eksperimente, da bi lažje razumeli 
naravne pojave, sile in procese.

 Učenci druge triade pa so se spraševali kaj so podnebne 
spremembe, kdo je odgovoren zanje in kakšne so pos-
ledice podnebnih sprememb. Razmišljali smo, kako se 
prilagajamo tem spremembam in kaj lahko storimo, da 
zmanjšamo njihov  negativen vpliv na življenje ljudi, živali, 
rastlin in na ekosisteme. 

Letošnje leto smo bili še posebej pridni v akciji zbiranja 
papirja.  Tekmovali smo med razredi, zbrana sredstva pa 
bomo namenili v šolski sklad.

V jeseni in spomladi smo vsi učenci očistili okolico naše 
šole. V mesecu aprilu pa so učenci 6. razreda uredili šols-
ko zeliščno in cvetlične gredice.

Nismo pozabili na zdravje in dobro počutje. 
Redno nas je obiskovala zobozdravstvena sestra. Skrbi-
mo za zdrave in čiste zobe.  

16. novembra 2018 smo imeli v šoli tradicionalni slovenski 
zajtrk.  Jedli smo jedi pridelane v našem domačem okolju.
Ta dan smo se pogovarjali in ustvarjali na temo zdravega 
načina življenja.  Nato smo zaplesali s plesno šolo.                                  
Skozi vso leto smo se navajali na varčevanje z energijo in 
na ločevanje odpadkov.
Poleg vsega naštetega pa smo tudi brali in ustvarjali za 
EKO bralno značko.

Sodelovali smo v likovnem natečaju na temo Trajnostna 
mobilnost in Biotska raznovrstnost v gozdu.
Ob zaključku projekta smo pripravili razstavo in kratek 
nastop.

Milena Zagoršek, 
eko koordinatorica

V letošnjem šolskem letu sem obiskovala planinski kro-
žek na naši šoli. Tako smo se s planinskim društvom Le-
nart namenili na pohod na Pečke.

Bilo je 6. aprila ob 8. uri, ko smo se zbrali na avtobusni 
postaji v Lenartu. S prijateljico Anejo sva bili tokrat edini 
iz naše šole. Ko smo z avtobusom prispeli na naš start 
pohodne poti, smo si obuli pohodniške čevlje. Med hojo 
smo prečkali majhno reko. Nama z Anejo je bila reka zelo 
všeč. Hodili smo po kamnih in listju ter ledu in se upirali 
hribom. Po dveh urah hoje smo prišli do koče. Tam smo 
imeli postanek. V »Dnevnik mladi planinec« smo dobili 
žig.

Z Anejo sva si kupili tudi igračko. Čakala nas je še sla-
ba ura hoje. Med potjo smo zavili med drevesa in imeli 
adrenalinsko pot. Prišli smo do avtobusa in se odpeljali 
proti domu. 

Izlet mi je zelo pri srcu.
Zala Anželj 

Naravne in druge nesreče NEURJE

V okviru dela z nadarjenimi sem se odločila, da se pri-
javimo na literarni natečaj, ki ga  je razpisala Uprava za 
zaščito in reševanje Slovenije.

Že v oktobru smo se lotili pisanja  spisov. V februarju smo 
poslali prispevke Domna Kokola in Taje Pučko na Izpos-
tavo Ptuj. V začetku aprila smo bili obveščeni, da je Tajin 
spis na temo Nevihta bil izbran  na državnem izboru na-
jboljših literarnih del.  Taja je bila edina državna nagrajen-
ka s ptujske upravne enote.

S Tajo sva se 15.5.2019 skupaj z njenimi starši udeležili 
zaključne državne prireditve, ki je potekala v Izobraževal-
nem centru za zaščito in reševanje na Igu.  Najprej so nam 
predstavili gledališko igrico različnih nesreč in ravnanja 
ob njih. Sledila je podelitev priznaj. Nato so nam prikazali 
poligone za usposabljanje poklicnih gasilcev. Seznanili so 
nas  z neeksplodiranimi ubojnimi sredstvi in  z ravnanjem 
v primeru najdbe.

Eko razstava

Eko projekt na POŠ Vitomarci
Pečke

Literarni natečaj
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V torek, 4.6. 2019, pa sta se  Taja in Domen udeležila še  
zaključne prireditve na Ptuju. Tja pa so vabljeni vsi literar-
ni in likovni ustvarjalci s ptujske regije.

Marjana Gomzi, mentorica

NEVIHTA

Bila je sobota. Lep, suh, sončen dan, brez vsakega oblač-
ka.  S prijatelji smo se igrali na cvetoči jasi, kjer je stalo  
veliko drevo.  Zaradi varnosti, se nikoli nismo preveč odd-
aljili od doma. Doma so nam vedno govorili, da nikoli ne 
vemo kaj se lahko pripeti, zato smo ostajali v bližini.

Igrali smo se različne igre, igre z žogo, skrivalnice in še 
veliko zanimivega. Kar naenkrat je name padla velika ka-
plja .  Zapihala je rahla sapica in mi se nismo dali motiti. 
Še naprej smo se igrali in zabavali. Sprva je padlo nekaj 
kapljic dežja, ki pa so postajale večje in gostejše. Naenk-
rat je začel pihati tako močan veter,  da so se drevesa kar 
majala sem ter tja. Menili smo, da je to le ena  ploha, zato 
smo se usedli pod bližnje drevo.  A kakor že veste, se pod 
drevesi med nevihto ni dobro zadrževati. Zaradi vedno 
močnejšega vetra in dežja, so se skrile vse živali,ki smo jih 
prej videli na jasi.

Oblaki so postajali temnejši in temnejši. Luže so postajale 
večje in večje. Naenkrat je začel potok močno žuboreti in 
naraščati. Njegov tok se je močno povečal. Z dreves so se 
zaradi namočenosti in močnega vetra začele lomiti veje. 
Ker pa še to ni bilo dovolj, so se dežne kaplje spreme-
nile v ledene krogle. Naenkrat nas je zasipavala toča.  Bili 
smo močno prestrašeni, stiskali smo se eden k drugemu, 
a nismo mogli nikamor. Vedno bolj nas je postajalo strah. 
Za trenutek se je vse umirilo. Ampak veselje je bilo krat-
kotrajno.  Sedaj pa so začele švigati strele, ena za drugo.  
Ena izmed strel je zadela bližnje drevo. Na srečo, smo 
kljub strahu ostali mirni in smo se držali skupaj. Nihče ni 
bil poškodovan. Strelam so sledili gromi, ki pa so na srečo 
hitro pojenjali.  Padlo je še nekaj kapljic dežja.

Drevesa niso več tako šumela. Počasi se je vse umirilo. 
Iz skrivališč so prispele živalce. Tudi  mi smo se počasi 
odpravili izpod drevesa . Opazovali smo deroči potok,ki 
pa se je tekom dneva umiril in tudi gladina je upadla.  Ko-
likor hitro se je dalo smo šli domov, saj smo se zavedali 
, da je naše starše močno skrbelo. Vsak se je odpravil po 
svoji poti. Starši so bili malce jezni, še bolj pa prestrašeni.
A hitro smo se pomirili.  Naslednji dan smo se s prijatelji 
spet dobili. Pogovarjali smo se o preteklem dnevu. Malce 
smo hoteli biti raziskovalci. Hoteli smo priti do odgov-
orov, zakaj se zgodijo tako nenadne nevihte in naravne 
nesreče. Vsi smo bili enakega mnenja, da smo za to krivi 
v veliki meri ljudje. Vedno bolj onesnažujemo okolje z 
odpadki, tovarnami, izpušnimi plini in z vsemogočimi 
strupi. S tem onesnažujemo tudi zrak. Narava nam vse 
to malce zameri in nam vrača z naravnimi nesrečami. 
Odločili smo se, da bomo tudi mi nekaj storili.  Mi bomo, 
če se bo le dalo hodili peš, ali se vozili s kolesi. V svoji 
bližnji okolici bomo ozaveščali ljudi na varčno uporabo 
naravnih virov, na čim manj proizvedenih odpadkov.

Dan je hitro minil in spet smo morali domov.  Doma smo 
se s starši pogovarjali o nevihtah in vzrokih zanje.  Tudi 
staršema sem predlagala, kako lahko že v naši družini  

zmanjšamo možnosti za naravne nesreče. 

Tako se je moje doživetje z eno od neviht končalo, na 
srečo brez poškodb. 

Taja Pučko, 6.b

POPLAVE

Bil je en lep sončen dan. Otroci so se igrali zunaj skrival-
nice , lovili so se in igrali med dvema ognjema. Imeli so 
se res lepo.  Kar naenkrat pa  je pritekel Jan. Mami je 
prišel povedat, da se bliža neurje. Mama je rekla naj ne 
bo paničen in naj brž odhiti povedat ostalim otrokom. 
Najprej je šel povedat Aneju in Lei, skupaj so odšli do 
Nine in Ninota, Patricije in do starejšega Nininega brata 
po imenu Taj. Vsi skupaj so odšli k Janu domov. Potem 
pa se je začelo neurje. Otroci so samo gledali skozi okna.

Grmelo je, strele so švigale sem ter tja in dež je lil kot iz 
škafa. Patricija se je kar raje skrila pod Janovo posteljo. 
Stopinje so celo padle pod nič stopinj Celzija. Mame od 
ostalih otrok so prišle do Janove hiše oblečene z dvema 
plaščema in trojnimi hlačami. Vse mame so se zahvalje-
vale Janovi mami. Med tem je začelo dvigovati strehe. 
Reke so rasle z nenormalno hitrostjo in že so prestopile 
bregove.  Nastale so poplave. Naenkrat je voda začela 
dreti z vseh strani.  Iz hiš so kar vlivali vodo, neurje ni in 
ni ponehalo.  Ljudje niso vedeli, kaj naj storijo. Otroci niso 
vedeli, kam naj se skrijejo. Deževalo je tri dni in tri noči 
skupaj.  Kar naenkrat je ponehalo. 

Poplave so trajale še kar nekaj časa. Ljudje so se vozili 
s čolni. Po skoraj enem mesecu je voda končno izginila. 
Ljudje so pospravljali okrog domov in odstranjevali pos-
ledice poplave.  Otroci so končno spet lahko šli ven in se 
igrali v naravi. Upali so, da se to ne bo več ponovilo. Žal 
so se motili, saj se je neurje spet hitro ponovilo, vendar 
sedaj ni bilo dežja, ampak sneg. Snežilo  je tako dolgo, 
da je sneg že skoraj skril zgradbe pod seboj. Ljudje niso  
mogli iz svojih hiš. Naenkrat pa je  sneg prešel v  dež.   
Nastal je žled, ki je lomil in podiral drevesa. Kaj hitro so se 
temperature dvignile tako visoko, da se je začelo pretira-
no taljenje. Ker zemlja ni mogla tako hitro požirati vode, 
so spet nastale poplave. Te so bile še hujše kot v polet-
nem času. Ker domači gasilci kljub veliki pomoči in požrt-
vovalnosti niso mogli  sami pomagati, so jim priskočili na 
pomoč  gasilci iz tujine. 

Ko je voda končno odtekla, so se začeli spraševati, zakaj 
pride do teh nenadnih padavin in poplav. Ugotovili so, 
da smo za to krivi prebivalci, saj onesnažujemo okolje in 
s tem vplivamo na podnebne spremembe.

Domen Kokol, 6.b

KONČNI IZLET

V sredo, 19. junija smo šli na končni izlet. Komaj sem ga 
že čakala.
 Najprej smo šli na tromejnik, mejo med Slovenijo, Avstri-
jo in Madžarsko. Tam smo tudi malicali in se lovili.

šola

Razred 5. b
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26          Novice občine Sv. Andraž

Spotoma smo si ogledali različna drevesa. Za tem smo se 
odpravili na grad Grad na Goričkem. Tam smo si ogledali 
veliko sob. Bile so zanimive. Igrali smo se tudi različne 
igre. Nato smo se z avtobusom odpeljali v Vulkanijo.  Z 
Olijem smo šli pod zemljo in gledali film. Bilo je super. 
Nazadnje smo šli v Expano, kjer je bilo veliko igral in 
plezal. 

V Vulkaniji sem kupila za mamo prstan in tri dragulje. 
Mama se je zelo razveselila prstana. Tinu sem dala kame-
no strelo, Tisi mali kamenček oziroma dragulj, atiju pa 
kamenček, ki pomaga, da lažje spiš. 

Domov smo prišli ob 18. uri. Bilo je super. 

Tara Korenjak

KUHALNICA OŽIVI

Nekega dne, ko Sara pomije posodo in se odpravi spat 
kuhalnica oživi. 

Kar sama od sebe vzame lonce in začne kuhati. Zamisli 
si, da bo skuhala špagete. Potrebuje sestavine, a pojavi 
se težava, ker ne ve kje so sestavine. Pomisli, saj lahko 
pogledam v vse predale. Pa, poglejmo! Aha, tu so špag-
eti, tu so pelati, tukaj pa mleto meso. Pa začnimo! Med 
kuho si poje. Sara nekaj zasliši. »Mami! »zakliče. » Kaj je, 
ljubica?« » Nekdo je spodaj.« » Počakaj, greva pogledat.« 
» Mami, strah me je.« » Ne skrbi, primi me za roko pa bo 
dobro.«  Medtem kuhalnica  spodaj že pripravlja omako. 
Ko zasliši, da prihajata Sara in njena mama se hitro skrije. 
Sara nič ne vidi, zato z mamo odideta nazaj v posteljo. 
»Mami, ali lahko spim pri tebi?« reče Sara. »Lahko.« Med 
tem kuhalnica pripravlja špagete. Ampak ne ve kje naj na-
jde sol. Pogleda gor in vidi, da je na zgornji polici. Saj la-
hko pridem gor, si misli. Ko je začela plezati, ji kar naenk-
rat spodrsne. »Aaaa!«  Sara skoči iz postelje in zbudi še 
mamo. Ko prideta dol vidita polomljeno kuhalnico. »Joj!«  
zakliče mama. Kuhalnica skoraj ne more več govoriti in 
reče: »Samo špagete sem hotela pripraviti.«  Sara se skrije 
za mamo in ji prišepne: » Kaj se dogaja?« » Ne vem točno, 
ampak mislim, da je kuhalnica živa.«  Ko sta vse pospravili 
sta odšli v posteljo.

Drugo jutro Sara zagleda pismo. Ko ga prebere vidi, da 
je kuhalnica hotela narediti kosilo. Torej je oživela!  Ko jo 
hoče poiskati je ni nikjer. Pogleda v vse predale.» Joj, kaj 
se je tu zgodilo?«  Mama ji reče, da je kuhalnico dala v 
koš. Sara vsa žalostna odide v šolo. Ko se vrne vidi, da ku-

halnica spet nekaj pripravlja. » Juhu!« Kuhalnica je dajala 
krožnike na mizo. Ko  mama in Sara pojesta kosilo, mama 
umije kuhalnico in jo lepo pospravi.

Od takrat naprej kuhalnica ni več kuhala sama, ampak 
samo s pomočjo Sare in mame. Kdo ve, mogoče tudi tvo-
ja kuhalnica kdaj oživi.

 Nika Kuri

POMLAD

Sneg se topi,
že gozd zeleni.

Rožice cvetijo,
ptički žvrgolijo.

Sonce zdaj živali kliče
med zelene griče.

Veter z listi se igra,
pust je mimo tralala.

Pomlad je prišla,
trobentice trobijo trarara.

Otroci so veseli
in sonce so objeli.

Nika Kuri, Tomaž Vršič

PODRUŽNIČNA ŠOLA VITOMARCI

POŠ Vitomarci obiskujem že 6 let. V prvem razredu smo 
imeli učiteljico Marijo Kumer. Na naš prvi šolski dan 
so prišli starši,  takratni župan Franci Krepša, policist in  
določeni učitelji. V drugem razredu smo dobili dva nova 
sošolca.  V tretjem razredu nas je učila učiteljica Jožica 
Zorko.  V tem letu smo se prvič srečali s številčnimi oce-
nami.  V tretjem razredu nas je tudi zapustila sošolka Lar-
isa, ki se je preselila v Lenart.  V četrtem razredu smo bili 
najbolj pridni,  saj je učiteljici uspelo, da nas je ukrotila.  V 
petem razredu smo imeli kolesarski izpit, ki smo ga vsi s 
pomočjo učiteljice Milene Zagoršek  uspešno opravili.  V 
šestem razredu  nam je bilo še posebej zabavno, saj smo 
bili najstarejši na šoli in seveda najpametnejši.  Vsi niso 
bili takšnega mnenja, saj smo v vseh letih na POŠ,  večkrat  
slišali, da smo najbolj grozen razred na šoli.

Sara Krepša

Oli in vulkanija

Podnebne spremembe

Razred 6. b
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KAKO SEM PREŽIVEL NA POŠ

Vse se je začelo v 1. razredu, ko nas je učila učiteljica Mar-
ija Kumer. Bila je zelo zabavna, imeli smo veliko odmorov. 
Najbolj se spominjam rekreativnega odmora, ki je trajal 
20 minut. V tem odmoru smo največkrat šli v telovadnico.  
V prvem razredu sem prejel priznanje za odlično usvoje-
no znanje. 

Spominjam se, da smo v drugem razredu naredili veliko 
norčij. Iz tretjega razreda pri učiteljici Jožici Zorko  mi je 
ostalo najbolj v spominu ocenjevanje poštevanke, kjer 
sem edini dobil pet. Vsi ostali so dobili nižje ocene od 
mene.  V četrtem razredu se nam je večkrat  zgodilo, da 
se je naša športna vzgoja zaradi neupoštevanja navodil 
in naše nagajivosti malo skrajšala.  Zdi se mi, da smo se 
v petem razredu malce umirili, ampak v šestem smo vse 
nadoknadili. V letošnjem letu smo naredili veliko bedarij. 
Na POŠ  je bilo veliko dobrih, pa tudi precej slabših tre-
nutkov. Poskušal si bom zapomniti predvsem dobre.

Žan Repič

Vse se je začelo, ko sem bil star 6 let.  V prvem razredu 
mi je bila všeč učiteljica Marija, saj smo imeli več daljših  
odmorov. Pri podaljšanem bivanju nas je imela učiteljica 
Saša.  Ko so izbirali  kdo lahko gre k otroškemu pevskemu 
zboru, nisem bil izbran, zato sem se vpisal na jahanje. Iz 
drugega razreda se najbolj spominjam za mizo zataknjen-
ega stotičnega kvadrata, ki nam je pomagal pri osvajanju 
števil. Tukaj sem tudi imel občutek, da me ima učiteljica 
na piki. V četrtem razredu nas je krotila učiteljica Suzana 
in malce ji je tudi uspelo. V petem razredu pri učiteljici 
Mileni pa so mi bile najbolj všeč ure športne vzgoje, saj 
smo velikokrat igrali nogomet.  Tudi v šestem razredu je 
bilo kar vredu, vendar je spet  imela učiteljica Marjana 
precej dela z nami, saj smo  mislili, da smo mi glavni.

Gašper Hanžel

VTISI OB POSLAVLJANJU….

Pogrešala bom prijatelje in hrano kuharice Alenke. Na to 
šolo imam zelo lepe spomine.

Aneja Grnjak

Najboljše  mi je bilo praznovanje pusta, saj smo se 
zabavali in plesali.  Všeč mi je bilo, ko smo se polivali na 
igrišču.

Polonca Ljubec

Najbolj bom pogrešal prijatelje, ki ostanejo na podružni-
ci.  Všeč so mi bili zaključni izleti. Upam, da bo tudi v 
Cerkvenjaku tako dobra hrana. 

Jaka Ljubec

Najlepše mi je bilo v telovadnici, ki jo bom močno 
pogrešal. Tudi v učilnici mi je bilo zanimivo, saj sem izve-
del veliko novega.

Tomaž Ljubec

Zlata poroka Vršič Ivana in Vršič Marije (rojene Kocu-
van) iz Vitomarc 57

28. 12. 2018 sta 50 let skupnega življena praznovala Vršič 
Ivan in Vršič Marija po domače Johan in Mima. Obnovo 
zakonske zveze sta sklenila pred pričama (svojima otro-
koma) Vršič Rudijem in Vršič Damjano in pred svojimi 
najdražjimi, ki so ju spremljali na tem dogodku. Obred 
obnove zakonske zveze je vodila županja Občine Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah Darja Vudler. Županja je v 
svojem nagovoru izrazila globoko občudovanje za njunih 
50 prehojenih skupnih let. Po končanem slavnostnem 
obredu, ki je potekal v cerkvi Svetega Andraža v Vitomar-
cih so sledile čestitke in zdravica. Čestitamo!

Občinska uprava

Rojstva:
Od aprila 2019 do konca junija 2019 so se v Občini Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah rodili trije otroci. Srečnim 
staršem čestitamo.

Smrti:
Od aprila 2019 do konca junija 2019 je bil na pokopališču 
Vitomarci en pogreb za občanko Občine Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah.

šola/ostali prispevki

Zlata poroka Vršič

Kronika kraja

50 let poroke
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Vir: facebook stran občine Sveti 
Andraž v Slov. goricah

#andraz365#day61-day190
avtorji

#andraz365#day101
avtor: Aljaž Čuš

#andraz365#day126
avtor: Nina Lužnik

#andraz365#day139
avtor: Bogdan Dugonik

#andraz365#day128
avtor: Iztok Anželj

#andraz365#day169
avtor: Jožica Zorko

#andraz365#day135
avtor: Morten Bengtsson

#andraz365#day91
avtor: Nadja Ilešič

#andraz365#day117
avtor: Simon Fridau

#andraz365#day175
avtor: Iris Zorko

PROJEKT #ANDRAŽ365

V začetku leta smo pričeli 
s projektom #andraz365, v 

okviru katerega vsak dan na 
facebook stran občine objavi-
mo eno fotografijo, ki je pov-
ezana z našo občino, njenimi 

ljudmi, znamenitostmi, naravo 
in podobno. 

Vabimo vas, da se priključite 
projektu tudi vi in vaše fo-
tografije primerne letnemu 

času pošiljate na 
info@svandraz.si, mi pa jih 

bomo s pripisom 
avtorja objavili. 

Hvala za sodelovanje.

Občinska uprava

#andraz365#day107
avtor: Tomaž Toš
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